
Referat menighetsrådsmøte 25.11.20 

Sted: SFO-rommet, Gåsbakken skole. Tid: 25.11.20 kl 19.30 

Tilstede: Roald Martin Syrstad, Bjørn Blokkum, Grete Gorsetbakk, Britt Langås, Merete 

Haugen Åmot, Renete Gåsbakk Eid, Tarjei Løvik, Mariann Steinsvoll. 

Sak 51/20: Godkjenning av møteinnkalling og saksliste. Godkjent. 

Sak 52/20: Godkjenning av referat. Referatet ble godkjent med følgende merknader:  

-Sak 49/20 Årsmøtet. Årsmøtet ble utsatt p.g.a Covid-19 og vil bli gjennomført 8.november. 

Årsmelding og regnskap for 2019 legges frem av det gamle styret. Tarjei Løvik legger frem 

lokale grunnordninger som er endringer av liturgien og skal vedtas på årsmøtet.  

-Sak 50/20 Eventuelt. Ang spørsmål om å bidra økonomisk til et videoopptak, så var ikke 

spørsmålet om menighetsrådet kunne bidra med 8000,- men å bidra med en liten sum sammen 

med flere. Det kom heller ikke frem at det gjaldt et opptak av en julekonsert istedenfor «Vi 

synger julen inn» i kika. 

Sak 53/20: Godkjenning og underskriving av årsmelding fra det gamle menighetsrådet. 

Godkjent med de endringene som kom frem på årsmøte. 

Sak 54/20: Søknad om fratreden av verv. Grete Gorsetbakk ønsket å fratre sitt verv, noe 

som ble godkjent av styret. 

Sak 55/20: Gudstjenesteliste-ofring. Tarjei Løvik hadde satt opp forslag til gudstjenester og 

ofring noe som ble godkjent, men noen få endringer. Det ble også satt opp kirkeverter på en 

del gudstjenester, men listen vil bli fullført på neste møte. 

Sak 56/20: Høring om strategi for den Norske kirke. Det er sendt ut et høringsnotat i 

forbindelse med endringer i organiseringen av den Norske kirke. Dette p.g.a endrede 

relasjoner til staten noe som gir større frihet. Tarjei Løvik undersøker litt rundt denne 

høringen da det er veldig kort frist for å komme med tilbakemelding og mye å sette seg inn i.  

Sak 57/20: Gudstjenesteforordning: Antall pr. år-når-hvor. Tidligere var antall 

gudstjenester pr år: 35 og antall gudstjenester på søn- og helligdager pr år: 25. Forslaget nå er 

30 og 20. Dette blir tatt opp igjen på et senere møte. 

Sak 58/20: Orientering om konsekvenser av skjerpede regler på smittevern. Foreløpig 

antall i kirka er 50 personer. Lysmessa for konfirmantene blir gjennomført, men på en litt 

annen måte. Det var ønskelig med levende lys inne i kirka. Det blir to gudstjenester på 

julaften. 

Sak 59/20: Møtegodtgjørelse. Styret ved Roald har sendt beskjed til Rydlandsholm om antall 

møter alle har deltatt på. Roald undersøker også kjøregodtgjørelse for møte i Singsås. 

Sak 60/20: Eventuelt. Det er ansatt ny kirketjener i 50% stilling, Are Åmot. Video-opptaket i 

kirka ble avlyst. Vi takker Grete Gorsetbakk for samarbeidet. 

Referent: Mariann Steinsvoll            

 


